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7. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2013  
 
 
 
 
Haburová: 
Bolo mi povedané, že detské ihrisko v Milhostove, ktoré ostalo po materskej škole má tam 
staré zariadenia, nie sú certifikované a pod., mohli by dôjsť k úrazu, je to predsa len mestský 
areál. Bolo mi povedané, že sa tam urobí také isté detské ihrisko ako sa robia v meste, kedy je 
tam vyhliadka na to, že či to bude. 
 
Ing. Kolesár: 
Detské ihrisko v priestore spoločenského centra naozaj je plánované tak, ako sú plánované 
ďalšie detské ihriska, pretože vo vami schválenej zmene rozpočtu sa počítalo so sumou 100 
tis. Eur na detské ihriska. Táto suma bola na polovicu doteraz vyčerpaná pri štyroch ihriskách, 
ktoré boli realizované s prípravou ďalších priestorov a ďalších objektov sa začne na jeseň tak, 
aby projekčne a súťažne boli veci vysporiadané a na jar sa mohlo začať s realizáciou. Počíta 
sa aj s realizáciou pri spoločenskom centre v Milhostove.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 25.9.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


